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ZÁPISNICA 

 zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tovarnom pre 
volebné obdobie 2022 – 2026 konaného dňa 15. februára 2023 

(utorok) o 17:30 hod. v priestoroch rokovacej miestnosti 
obecného úradu. 

 
 

Návrh programu: 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4. Kontrola plnenia uznesení z 3. zasadnutia OZ  
5. Správa starostky od posledného zasadnutia OZ   
6. Schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 

2023 
7. Návrh na schválenie správy o plnení úloh Komunitného plánu soc. služieb 

obce Tovarné za rok 2022 
8. Možnosť zapojenia sa do Výzvy  o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku (ŽoNFP) na výstavbu fotovoltaiky z OP Kvalita ŽP pre obce a mestá  
9. Rozpočtové opatrenie obce Tovarné č. 5/2022 a č. 6/2022 zo dňa 31.12.2022 
10. Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ Tovarné č. 6/2022 a 7/2022 zo dňa 31.12.2022 
11. Plnenie rozpočtu 4. štvrťrok 2022 
12. Schválenie výšky finančných prostriedkov na úhradu nákladov za 

vypracovanie štúdie  - projektovej dokumentácie – „Architektonicko-
dispozičná štúdia priestorov telocvične pri ZŠ   s MŠ Tovarné“ 

13. Zapojenie sa do výzvy s kódom 02I02-29-V01 v rámci Plánu obnovy – 
rekonštrukcia budovy  bývalej materskej školy súp. č. 172  

14. Schválenie Dodatkov k nájomným zmluvám o prenájme nebytových 
priestorov 

15. Schválenie dotácií pre žiadateľov – Spevácka skupina Tovarňanka, JDS 
Tovarné, OZ CYKLÁMEN Tovarné, TJ Družstevník  

16. Rôzne – odporúčania a závery zo zasadnutí jednotlivých komisií, doplnenie 
členov do komisií, Výberové konanie na post riaditeľa/riaditeľky ZŠ s MŠ 
Tovarné  

17. Záver 
 
Prítomní: 
 
Starostka:   PaedDr. Kvetoslava Mižáková  
Poslanci: Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra 

Dudová, Martin Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč 
Hostia:  - - -  
Zapisovateľ:   Jana Dudová – ekonómka obce 
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Neprítomní:  - - -  
 
Ospravedlnení: - - -  
 
Bod programu č. 1: Otvorenie zasadnutia 
 
 4. zasadnutie obecného zastupiteľstva začalo o 17:30 hod. v rokovacej miestnosti 
(sobášna miestnosť) s účasťou prítomných viď. vyššie a prezenčná listina. Zasadnutie 
otvorila starostka obce PaedDr. Kvetoslava Mižáková a privítala prítomných poslancov a 
zapisovateľku.  Starostka obce skonštatovala, že zasadnutie je uznášania schopné.  
 
Bod programu č. 2: Schválenie programu zasadnutia 
 
 Starostka uviedla, že návrh programu bol každému doručený v stanovenej lehote 
a aj zverejnený na úradnej tabuli. Poslanci boli vyzvaní k doplneniu alebo zmene návrhu 
programu. Žiadny z poslancov nenavrhol zmenu programu, ani program nedoplnil. OZ 
pristúpilo k schváleniu programu zasadnutia. 
 
OZ schvaľuje navrhovaný program zasadnutia podľa poradia: 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Program: 

  
1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4. Kontrola plnenia uznesení z 3. zasadnutia OZ  
5. Správa starostky od posledného zasadnutia OZ   
6. Schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 

2023 
7. Návrh na schválenie správy o plnení úloh Komunitného plánu soc. služieb 

obce Tovarné za rok 2022 
8. Možnosť zapojenia sa do Výzvy  o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku (ŽoNFP) na výstavbu fotovoltaiky z OP Kvalita ŽP pre obce a mestá  
9. Rozpočtové opatrenie obce Tovarné č. 5/2022 a č. 6/2022 zo dňa 31.12.2022 
10. Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ Tovarné č. 6/2022 a 7/2022 zo dňa 31.12.2022 
11. Plnenie rozpočtu 4. štvrťrok 2022 
12. Schválenie výšky finančných prostriedkov na úhradu nákladov za 

vypracovanie štúdie  - projektovej dokumentácie – „Architektonicko-
dispozičná štúdia priestorov telocvične pri ZŠ   s MŠ Tovarné“ 

13. Zapojenie sa do výzvy s kódom 02I02-29-V01 v rámci Plánu obnovy – 
rekonštrukcia budovy  bývalej materskej školy súp. č. 172  

14. Schválenie Dodatkov k nájomným zmluvám o prenájme nebytových 
priestorov 

15. Schválenie dotácií pre žiadateľov – Spevácka skupina Tovarňanka, JDS 
Tovarné, OZ CYKLÁMEN Tovarné, TJ Družstevník  



 3 

16. Rôzne – odporúčania a závery zo zasadnutí jednotlivých komisií, doplnenie 
členov do komisií, Výberové konanie na post riaditeľa/riaditeľky ZŠ s MŠ 
Tovarné  

17. Záver 
 
Bod programu č. 3: Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 

Starostka obce a poslanci obecného zastupiteľstva pristúpili k voľbe návrhovej 
komisie a určeniu overovateľov zápisnice. Poslanci po dohode schválili pána poslanca  
Jozefa Kožeja a pána poslanca Miroslava Lukáča do návrhovej komisie a určili za 
overovateľov zápisnice pána poslanca Ľubomíra Baníka a pani poslankyňu Ľubomíru 
Dudovú. 
 
OZ  schvaľuje návrhovú komisiu a určuje overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
Bod programu č. 4: Kontrola plnenia uznesení z 3. zasadnutia OZ                                            
                                         
 Starostka skonštatovala, že všetky body uznesení z minulého zasadnutia boli 
splnené. 
  
OZ berie na vedomie plnenie uznesení z 3. zasadnutia.  
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 5:  Správa starostky od posledného zasadnutia OZ 
                                         

Starostka v krátkosti oboznámila poslancov s činnosťami a prácami, ktoré boli 
zrealizované od posledného zasadnutia OZ, keďže správa im bola doručená na emaily: 

 prebieha VO na techniku ZD 
 výzva na telocvičňu, do ktorej sa obec zapojí 
 vypracovaná je štúdia na územné konanie na výstavbu telocvične 
 obec by chcela zrealizovať burzu nepotrebných kníh 
 obec dá vyhotoviť projekt na kanalizáciu na hornej uličke 

 
Prebehla diskusia.  

  
OZ berie na vedomie správu starostky obce od posledného zasadnutia OZ. 
 
Hlasovanie:  
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Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 6:  Schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. 
polrok 2023 
 
 Plán kontrolnej činnosti bol zverejnený v zákonnej lehote na úradnej tabuli 
a webovej stránke obce. Starostka udelila slovo kontrolórovi. Ten poslancov oboznámil 
s plánom kontrol. Poslanci boli vyzvaní k otázkam smerom na kontrolóra. Nikto sa nič 
neopýtal.  
 
OZ  schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2023. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 7:  Návrh na schválenie správy o plnení úloh Komunitného plánu soc. 
služieb obce Tovarné za rok 2022  
 
 Starostka oboznámila poslancov s povinnosťami obce a nutnosti schválenia 
správy o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb obce. Opýtala sa, či má niekto 
z poslancov otázky. Starostka prečítala správu, ktorá sa vypracováva každý rok. Ďalej 
uviedla, že obec je povinná dofinancovať klientov s trvalým pobytom v obci 
umiestnených v neštátnych zariadeniach, ktoré poskytujú soc. služby vo výške 100,00 € 
mesačne. Obec obdŕžala 2 žiadosti o financovanie v celkovej výške 2 400,00 €. Myslí si, 
že v prvom rade by sa mala rodina spolupodieľať na financovaní.  
 
Ľ. Baník: opýtal sa či je jedno, aká výška je dôchodku klienta 
Starostka: odpovedala, že dôchodok s tým nič nemá 
M. Hric: navrhoval, nič neplatiť. 
 
Prebehla diskusia. 
 
OZ  schvaľuje správu o plnení úloh Komunitného plánu soc. služieb obce Tovarné za rok 
2022.. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 8:  Možnosť zapojenia sa do Výzvy  o poskytnutie nenávratného 
finančného príspevku (ŽoNFP) na výstavbu fotovoltaiky z OP Kvalita ŽP pre obce a 
mestá 
 



 5 

 Starostka oboznámila poslancov s možnosťou zapojenia sa do výzvy 
o poskytnutie NFP na výstavbu fotovoltaiky. Dnes očakávala pánov, ktorý sa touto 
problematikou zaoberajú, mali prísť zamerať strechu. Neprišli, sľúbili sa na zajtra. 
Uviedla, že cca 3 000,00 € by stala projektová dokumentácia, pričom žiadosť je potrebné 
podať do konca marca. Mali by prepočítať návratnosť, či sa to oplatí. Spomenula aj 
podmienku, že 10 rokov by sa so strechou nedalo nič robiť.  
 
M. Lukáč: opýtal sa, či by sa oplatilo dať aj na strechu OcÚ. 
Starostka: odpovedala, že nie neoplatí sa.  
 
Prebehla diskusia ohľadom distribúcie vyrobenej el. energie a možnostiach zapojenia sa 
do výzvy.  
 
OZ berie na vedomie možnosť zapojiť sa do Výzvy o poskytnutie nenávratného finančného 
príspevku na výstavbu fotovoltaiky z OP Kvalita ŽP pre obce a mestá.  
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 9:  Rozpočtové opatrenie obce Tovarné č. 5/2022 a č. 6/2022 zo dňa 
31.12.2022 
 
 Starostka uviedla, že návrhy rozpočtových oparení boli zaslané na emailové 
adresy a opýtala sa, či majú poslanci nejaké otázky. Udelila slovo ekonómke obce. 
Ekonómka obce oboznámila poslancov s návrhmi RO. Poslanci nemali žiadne otázky.  
 
OZ  schvaľuje rozpočtové opatrenie obce Tovarné č. 5/2022 a č. 6/2022 zo dňa 31.12.2022. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 10:  Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ Tovarné č. 6/2022 a č. 7/2022  zo 
dňa 31.12.2022 
 
 Starostka uviedla, že návrhy rozpočtových oparení boli zaslané na emailové 
adresy a opýtala sa, či majú poslanci nejaké otázky. Poslanci nemali žiadne otázky.  
 
OZ  schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ Tovarné č. 6/2022 a č. 7/2022 zo dňa 
31.12.2022. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
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Bod programu č. 11:  Plnenie rozpočtu 4. štvrťrok 2022 
 

Starostka sa opýtala, či majú poslanci nejaké otázky k plneniu rozpočtu. Uviedla, 
že významnejšie zmeny boli priebežne schvaľované. Poslanci nemali žiadne otázky.  
 
OZ  berie na vedomie plnenie rozpočtu 4. štvrťrok 2022. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 12:  Schválenie výšky finančných prostriedkov na úhradu nákladov za 
vypracovanie štúdie  - projektovej dokumentácie – „Architektonicko-dispozičná štúdia 
priestorov telocvične pri ZŠ   s MŠ Tovarné“ 
  

Starostka oboznámila poslancov s vypracovaním štúdie pre výstavbu telocvične 
pri ZŠ s MŠ Tovarné. Uviedla, že teraz sa chváli výška finančných prostriedkov vo výške 
1 200,00 € za vypracovanie a ohľadom návrhov sa uskutoční pracovné stretnutie, kde si 
povedia pripomienky.  
 
OZ  schvaľuje úhradu finančných prostriedkov na náklady za vypracovanie štúdie – 
projektovej dokumentácie – Architektonicko-dispozičná štúdia priestorov telocvične pri ZŠ 
s MŠ Tovarné. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 13:  Zapojenie sa do výzvy s kódom 02I02-29-V01 v rámci Plánu 
obnovy – rekonštrukcia budovy  bývalej materskej školy súp. č. 172 
 
 Starostka oboznámila s možnosťou zapojenia sa do výzvy na rekonštrukciu 
budovy bývalej MŠ súp. č. 172. Boli sme na obhliadke. Ak by sa vymenila strecha za 
sedlovú, bol by to neoprávnený náklad. Poslala poslancom zámer, je potrebné sa 
rozhodnúť, či sa do toho zapojíme. Prebehla diskusia o možnostiach.  
 
OZ  schvaľuje zapojenie sa do výzvy k kódom 02102-29-V01 v rámci Plánu obnovy – 
rekonštrukcia bývalej materskej školy s.č. 172. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
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Bod programu č. 14:  Schválenie Dodatkov k nájomným zmluvám o prenájme 
nebytových priestorov.  
 
 Starostka navrhla schválenie dodatkov týkajúcich sa navýšenia el. energie 
z dôvodu zvýšenia cien naším dodávateľom. Výška navýšenia by bola 155%. V takej 
výške boli obci navýšené zálohové platby.  
 
OZ  schvaľuje dodatky k nájomným zmluvám o prenájme nebytových priestorov o 155% 
pričom sa obec riadi výškou zálohových platieb od 01.03.2023. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 15:  Schválenie dotácií pre žiadateľov – Spevácka skupina Tovarňanka, 
JDS Tovarné, OZ CYKLÁMEN Tovarné, TJ Družstevník 
 
 Starostka predložila žiadosti o dotácie z rozpočtu obce od SS Tovarňanka – 
500,00 €, JDS Tovarné – 700,00 €, OZ Cyklámen – 700,00 € a TJ Družstevník Tovarné – 
7 000,00 €.  
 
Prebehla diskusia.  
 
OZ  schvaľuje dotácie pre jednotlivých žiadateľov pre rok 2023 nasledovne: 

1. Spevácka skupina Tovarňanka – 500,00 € 
2. JDS Tovarné – 500,00 € 
3. OZ Cyklámen – 700,00 € 
4. TJ Družstevník Tovarné – 7 000,00 € (v 1. polroku 4 000,00 € a v 2. polroku 

3 000,00 €) 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 16:  Rôzne – odporúčania a závery zo zasadnutí jednotlivých komisií, 
doplnenie členov do komisií, Výberové konanie na post riaditeľa/riaditeľky ZŠ s MŠ 
Tovarné 
 
 Odporúčania a závery zo zasadnutí jednotlivých komisií: 
1. Mgr. Ľubomíra Dudová: prečítala správu zo stretnutia komisie a uviedla prítomných 
členov. Vymenovala podujatia, na ktorých sa dohodli.  
2. Martin Hric: oboznámil so stretnutím komisie a oboznámil so stavom Domu smútku 
(nacenenie dverí a svetlíkov, zrušenie zádveria) a MŠ konkrétne schodov k novej časti 
budovy. (nutnosť z dôvodu bezpečnosti zábradlia) 
3. Mgr. Jozef Kožej: referoval o záveroch zo stretnutia komisie – burza (navrhol navýšiť 
výšku poplatku alebo ubratia m2) odber el. energie (poplatok pre tých predajcov, ktorý 
odoberajú el. energiu pri predaji) 
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- Grófsko gazdovské hody – šerm – 4 varianty 25 min. ukážka šermu.  
 

Starostka uviedla, že prvé stretnutia komisii iniciovala ona, ale v budúcnosti to 
bude na predsedoch. Navrhla doplniť do komisie výstavby a územného plánovania J. 
Suchého a komisie pre kultúru a šport M. Demčákovú.  
 
OZ  schvaľuje doplnenie do komisií: 

do komisie výstavby a územného plánovania J. Suchého a komisie pre kultúru 
a šport M. Demčákovú.  
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 Starostka oboznámila poslancov s priebehom výberového konania na post 
riaditeľky školy, ktoré sa koná raz za 5 rokov. Výberové konanie a podmienky boli 
zverejnené na úradnej tabuli a v internetových novinách. Otváranie obálok prebehne 
zajtra.  
 
Bod programu č. 17: Záver 
 
 Po naplnení všetkých bodov programu starostka obce vyhlásila rokovanie 
obecného zastupiteľstva za ukončené a poďakovala všetkým prítomným za účasť.  
Koniec zasadnutia OZ o 20:25 hod.  
 
 
Starostka obce: PaedDr. Kvetoslava Mižáková   ........................................................... 
 
Zapisovateľka: Jana Dudová     ...........................................................                  
 
Overovatelia:  Mgr. Ľubomíra Dudová   ........................................................... 
 
                            Ľubomír Baník                              ........................................................... 
 

 

 

 

 

 


